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Intervju med Charles Sundström, intervjuperson nr 59 

 

Projekt: Göteborg berättar 
Bandningens längd: 00:38:24 
Datum: 2018-10-12 
Intervjuare: Marja Ågren 
Plats: Göteborgs stadsmuseum, Sarauws rum 
Tid: 9:00 – ca 9.45 
 

Intervju med Charles Sundström 

Bandningen börjar 
 
Intervjuare [00:00:01]: Så, ska den vara på. Och då ska jag säga det att det är den 12:e 
oktober, 2018, och vi ska göra en intervju för projektet Göteborg berättar. Och då sitter vi 
här i det här rummet som heter Sarauws rum på Stadsmuseet. 
 
Talare [00:00:16]: Mm. 
 
Intervjuare [00:00:17]: Och jag som intervjuar heter Marja Ågren, och jag ska intervjua dig, 
som heter? 
 
Talare [00:00:21]: Charles Sundström. 
 
Intervjuare [00:00:22]: Mm, roligt. 
 
Talare [00:00:23]: Mm, kul. 
 
Intervjuare [00:00:24]: Ja. Och när är du född? 
 
Talare [00:00:26]: -94. 
 
Intervjuare [00:00:28]: Mm. 
 
Talare [00:00:28]: Eller ska vi gå in på mer i detalj? 
 
Intervjuare [00:00:30]: Vad sa du? Nej, det går bra. 
 
[talar samtidigt 00:00:31] 
 
Talare [00:00:31]: -94 går jättebra, vad bra. [skrattar 00:00:33] 
 
Intervjuare [00:00:32]: Ja, precis. Och var nånstans föddes du? Eller var bodde du då? 
 
Talare [00:00:39]: Jag är uppvuxen i Göteborg, i Västra Hisingen där, Lilleby. 
 
Intervjuare [00:00:43]: Mm, mm. 
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Talare [00:00:44]: Men jag vet inte riktigt vilket, vart jag är född, alltså sjukhus. 
 
Intervjuare [00:00:48]: Nej. Nej, det spelar ingen roll. [skrattar 00:00:50] 
 
Talare [00:00:50]: Nej, okej. 
 
Intervjuare [00:00:51]: Men du bodde, ni bodde i Lilleby? 
 
Talare [00:00:55]: Ja, vi har bott där hela mitt liv, faktiskt. Så jag bor kvar. 
 
Intervjuare [00:00:55]: Mm. Ja. Du bor fortfarande där? 
 
Talare [00:00:58]: Ja, jag och mamma. 
 
Intervjuare [00:00:58]: Mm. Är det en lägenhet eller en? 
 
Talare [00:01:02]: Nej, det är en villa. 
 
Intervjuare [00:01:03]: Ja. 
 
Talare [00:01:03]: Som vi bodde i tillsammans med hela familjen, men nu är det jag och 
mamma kvar. 
 
Intervjuare [00:01:07]: Ja, okej, mm. Har de flyttat ut? 
 
Talare [00:01:11]: Ja, precis. 
 
Intervjuare [00:01:11]: Ja. 
 
Talare [00:01:12]: Alla har gått lite åt varsitt håll. 
 
Intervjuare [00:01:13]: Jaja. 
 
Talare [00:01:14]: Så det är bara jag och mamma och vår katt, Sessan. [skrattar 00:01:15] 
 
Intervjuare [00:01:15]: Mm, okej. Men när du var yngre så var det din pappa med i bilden 
också? 
 
Talare [00:01:21]: Ja, pappa och så var det tre syskon också då. 
 
Intervjuare [00:01:23]: Okej. 
 
Talare [00:01:23]: Som var med, så jag har stor familj och, ja, det har alltid vart nånting. 
 
Intervjuare [00:01:27]: Mm. Är de äldre än dig, eller? 
 
Talare [00:01:30]: Ja, jag har två äldre bröder. 
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Intervjuare [00:01:31]: Mm. 
 
Talare [00:01:32]: Och så en yngre syster då. 
 
Intervjuare [00:01:34]: Mm. Och vad, är dina föräldrar från Göteborg? 
 
Talare [00:01:42]: Pappa är från Göteborg. Mamma, hon är från Borås. 
 
Intervjuare [00:01:45]: Mm. 
 
Talare [00:01:46]: Hon är uppvuxen där. 
 
Intervjuare [00:01:47]: Mm. Så vad gör du nuförtiden? 
 
Talare [00:01:51]: Just nu pluggar jag på Göteborgs universitet. 
 
Intervjuare [00:01:53]: Mm. 
 
Talare [00:01:55]: Läser datavetenskap. 
 
Intervjuare [00:01:57]: Mm. 
 
Talare [00:01:57]: Första året där, jättespännande. 
 
Intervjuare [00:01:58]: Mm. 
 
Talare [00:02:00]: Jag kom nyligen hem efter att ha jobbat som kundsupport i Irland. 
 
Intervjuare [00:02:05]: Mhm. 
 
Talare [00:02:06]: Ja. 
 
Intervjuare [00:02:07]: Vad menas med kundsupport? Är det? 
 
Talare [00:02:09]: Ja... 
 
Intervjuare [00:02:10]: Ja, vad heter det, så här folk får ringa in och? 
 
Talare [00:02:13]: Ja, precis. Och du får skicka mejl och svara i chattar och såna här saker, till 
svenska kunder och kunder i hela Europa och så. 
 
Intervjuare [00:02:20]: Mm. 
 
Talare [00:02:20]: Det var jättekul. 
 
Intervjuare [00:02:21]: Mm. Var det nåt företag du jobbade för då, eller? 
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Talare [00:02:23]: Ja, precis. Nåt tyskt bemanningsföretag där som jobbade ut mot större 
kunder då. 
 
Intervjuare [00:02:28]: Mm. 
 
Talare [00:02:31]: Jag var där på sommaren. 
 
Intervjuare [00:02:32]: Mm. 
 
Talare [00:02:33]: Mm. 
 
Intervjuare [00:02:33]: Men hur länge har du pluggat data? 
 
Talare [00:02:36]: Nej, det är första året nu, så det är bara två-tre månader nu, tror jag. 
 
Intervjuare [00:02:40]: Mm. 
 
Talare [00:02:42]: Innan dess så, innan jag åkte till Irland, så jobbade jag på, som skolvikarie. 
Vikarie då, på en skola, en grundskola. Jag tyckte det var jättekul, men jag vet inte, jag ville 
prova nåt annat också. 
 
Intervjuare [00:02:54]: Mm. Var det i, i trakterna av där du bor? 
 
Talare [00:02:57]: Ja, Västra Hisingen, det var åtta minuter att gå bara. 
 
Intervjuare [00:03:00]: Ja. 
 
Talare [00:03:00]: Så jag är väldigt lokal sådär. [skrattar 00:03:01] 
 
Intervjuare [00:03:02]: Ja, ja. Vad bra. 
 
Talare [00:03:03]: Mm. 
 
Intervjuare [00:03:04]: Men har, hur kommer det sig att det blev datavetenskap då? 
 
Talare [00:03:08]: Nja, jag tyckte det var intressant och jag ville kolla ifall det var nåt 
intressant. Och sen känns det som mer och mer kommer, programmering hamnar på 
skolschemat. 
 
Intervjuare [00:03:16]: Mm. 
 
Talare [00:03:16]: Och då tänkte jag, ifall jag vill gå tillbaka till skolan så har jag ju den där i 
bakfickan. 
 
Intervjuare [00:03:20]: Mm, smart. Är det en lång utbildning? 
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Talare [00:03:23]: Det är en treårig kandidat, men tanken är väl att man ska läsa vidare. Men 
det får vi se efter, hur man känner efter två eller tre år. 
 
Intervjuare [00:03:30]: Ja, just det. Men du sa att du hade en annan kurs också, eller? 
 
Talare [00:03:33]: Ja, alltså, vi läser ju mycket programmering. Sen är det ju matte också då. 
 
Intervjuare [00:03:37]: Jaja. 
 
Talare [00:03:37]: Mm. 
 
Intervjuare [00:03:38]: Okej. Men så det är inte så att du studerar ett annat ämne samtidigt? 
 
Talare [00:03:40]: Nej, nej. 
 
Intervjuare [00:03:40]: Nej. 
 
Talare [00:03:42]: Det är samma, på samma program, men två olika kurser samtidigt då. 
 
Intervjuare [00:03:44]: Ja, just det. Så hur ser en vanlig dag ut för dig ungefär? 
 
Talare [00:03:48]: I nuläget så är ju hela dagarna, sitter jag på Göteborgs universitet och 
pluggar. Oftast Chalmers också, Johanneberg, för att många av våra kurser tar vi där då. 
 
Intervjuare [00:03:56]: Mm. 
 
Talare [00:03:58]: Så då är det ju åtta till åtta, ganska långa dagar och, nu när tentan närmar 
sig så blir det ju helger också säkert, vi får se nu. 
 
Intervjuare [00:04:05]: Mm. Hur känns det? 
 
Talare [00:04:08]: Det känns bra, jag tycker det är roligt. Jag väntade ju ett tag innan jag 
började plugga, så det, jag känner mig redo liksom. Det är roligt, framförallt. Till och med 
matten, det trodde jag inte när jag gick i gymnasiet, men det är den. 
 
Intervjuare [00:04:20]: Mm. Och i gymnasiet gick du i, också ute i? 
 
Talare [00:04:25]: Ja, precis, NTI, IT läste jag då, data. Här. 
 
Intervjuare [00:04:28]: Ja, okej. Var ligger närmsta gymnasium, eller var läste du då? Var det 
i stan också? 
 
Talare [00:04:35]: Jaja, precis, det ligger vid Lilla Bommen här bara. 
 
Intervjuare [00:04:36]: Jaha. Ja, alltså, IT-gymnasiet? 
 
Talare [00:04:38]: Ja, NTI, IT. 
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Intervjuare [00:04:38]: Ja, okej. NTI, IT, okej. 
 
Talare [00:04:40]: Man går i gränden där vid Hollywood så. 
 
Intervjuare [00:04:42]: Ja ja. Det finns så många såna skolor nu, så att... 
 
Talare [00:04:45]: Ja. 
 
Intervjuare [00:04:46]: Jag har inte riktigt koll på alla, faktiskt. 
 
Talare [00:04:47]: Nej. 
 
Intervjuare [00:04:48]: Men då är ju du, eller upplever du att du, är du en göteborgare? 
 
Talare [00:04:53]: Ja, det upplever jag. Jag är ju, och reser inte så mycket. Jag bor ju här och 
är uppvuxen här, liksom. [skrattar 00:04:58] 
 
Intervjuare [00:04:58]: Mm. 
 
Talare [00:04:59]: Så det tycker jag ju. 
 
Intervjuare [00:05:00]: Mm. 
 
Talare [00:05:00]: Sen har jag ju inte den här klassiska dialekten, det är ju inte så ofta man 
hör den, tycker jag. 
 
Intervjuare [00:05:04]: Mm. 
 
Talare [00:05:05]: Men... 
 
Intervjuare [00:05:06]: Hur kommer det sig, tror du? 
 
Talare [00:05:08]: För att mina föräldrar har nog inte riktigt den, tror jag. 
 
Intervjuare [00:05:11]: Mm. 
 
Talare [00:05:12]: Det var nog en och annan klasskamrat jag mött som har den, och jag har 
hört att man kanske kan slänga in nån liten term då och då, men, nej, dialekten har jag aldrig 
haft riktigt. 
 
Intervjuare [00:05:20]: Mm. 
 
Talare [00:05:20]: Jag vet inte riktigt om jag har en dialekt, faktiskt. 
 
Intervjuare [00:05:22]: Mm, mm. 
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Talare [00:05:23]: Mm. Sluddrar mest bara när jag pratar. 
 
[båda skrattar 00:05:24] 
 
Intervjuare [00:05:30]: Ja. Vad, vem, hur skulle du beskriva en göteborgare? 
 
Talare [00:05:39]: Jag vet inte, faktiskt. Jag har märkt det, jag pluggade i Karlskrona, ett 
tekniskt basår, ett halvår där bara. Och då träffade jag några göteborgare, men jag vet inte. 
Jag tyckte de inte hade så annorlunda sätt att prata. Sen kanske jag har ett sätt såhär för jag 
känner igen hur man pratar, för jag tyckte man kunde ofta höra att någon var från någon 
annanstans, Karlskrona eller stockholmare, eller liknande. Då kunde jag höra det. Och sen 
var det väl en viss gemenskap, man visste att, ja, vi bor i Göteborg och såhär. Men mer än så 
vet jag inte. 
 
Intervjuare [00:06:14]: Mm, mm. Ingen typisk göteborgare, eller? 
 
Talare [00:06:18]: Nej. 
 
Intervjuare [00:06:20]: Finns det nån äkta göteborgare, tycker du? 
 
Talare [00:06:23]: Äkta göteborgare är, jag vet inte, det är la då när man hör den här 
dialekten, kanske. Jag vet att en före detta vikaries, eller nej, kollegas man, han kom ibland 
till jobbet för att hämta upp henne (?) såhär. Han hade en sån typisk göteborgsdialekt, jag 
kan inte ens härma den. 
 
Intervjuare [00:06:39]: Mm. 
 
Talare [00:06:41]: Då kan man känna, det där, det där är en riktig göteborgare. 
 
Intervjuare [00:06:44]: Mm. När blir man göteborgare, skulle du säga? 
 
Talare [00:06:48]: [suckar 00:06:48] Jag vet inte, faktiskt. Nja, jag vet faktiskt inte hur jag ska 
svara på det, det... 
 
Intervjuare [00:07:03]: Mm, nej. Men hur, känner du dig hemma, i Lilleby? 
 
Talare [00:07:15]: Ja, det gör jag. Lite för hemma, tror jag. [skrattar till 00:07:17] Det, jag 
känner, jag är uppvuxen där och bott i samma hus nu ganska länge, och samma område. Vi 
bodde ju i ett först, när jag flyttade hit, och så har vi flyttat typ 500 meter. Nej, en kilometer 
eller nånting, men inte så mycket alltså. 
 
Intervjuare [00:07:31]: Mm. 
 
Talare [00:07:34]: Och sen har jag jobbat på skolan här då, Lillebyskolan, i tre-fyra år. Det, 
många barn känner man igen, och så har man träffat deras föräldrar också, och småsyskon 
därefter när de har blivit stora och såhär, så det. Varje gång man går och handlar så blir det 
alltid att, hej, hej, eller flera, alltså, kul. 
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Intervjuare [00:07:49]: Mm. Men vart går man och handlar då, i? 
 
Talare [00:07:54]: ICA Maxi Supermarket, det ligger vid Amhult där. 
 
Intervjuare [00:07:57]: Mhm, okej. 
 
Talare [00:07:58]: Mm. 
 
Intervjuare [00:07:59]: Just det. Och vad är det bästa med din stadsdel, tycker du? Alltså, 
stadsdelen är ju jättestor, Västra Hisingen. 
 
Talare [00:08:07]: Ja. 
 
Intervjuare [00:08:08]: Men där du, ditt område. 
 
Talare [00:08:09]: Mm, jag skulle säga med just, det kan jag ju ta från Lilleby och Torslanda, 
att det är ju väldigt lätt att ta sig in till stan. Det, bussen går rätt ofta och det tar 30 minuter 
ungefär. 
 
Intervjuare [00:08:21]: Mm. 
 
Talare [00:08:21]: Med Svart express. Annars så, eller samtidigt så är det ju väldigt ute på 
landet. Jag tycker ju inte, jag har aldrig upplevt det, jag är uppvuxen där. Men varje gång jag 
tar dit kompisar som, utifrån sett, åh nu är vi ute på landet här bara för det är så grönt och 
grejer. 
 
Intervjuare [00:08:36]: Mm. 
 
Talare [00:08:37]: Det byggs väldigt mycket just nu, men det är fortfarande väldigt stilla där, 
och man får den här typiska naturdoften. 
 
Intervjuare [00:08:43]: Mm, mm. Härligt. Det är det som du känner är, liksom? 
 
Talare [00:08:48]: Ja. 
 
Intervjuare [00:08:48]: Mm. 
 
Talare [00:08:48]: Just att det är, det är som en liten bubbla, fast ändå väldigt nära till stan. 
 
Intervjuare [00:08:53]: Mm. Finns det nåt som inte är bra? 
 
Talare [00:08:57]: Ja, det enda skulle väl vara helgerna, kanske, så går inte bussarna lika ofta. 
Speciellt på hemvägen. Det har ju hänt att man var ute och sitter på bussen hem, och så 
somnar man. Då går ju bussarna bara hem, de går ju inte in till stan. Så vaknar man på 
ändhållplatsen där, vid Amhult. 
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Intervjuare [00:09:12]: [skrattar 00:09:12] 
 
Talare [00:09:12]: Så får man ju hitta nåt sätt att ta sig hem, och kanske ringa pappa och 
väcka honom, eller får man ju gå en timme eller nånting. 
 
Intervjuare [00:09:18]: Mm. Ja, det är [skrattar 00:09:21]. 
 
Talare [00:09:21]: Ja. 
 
Intervjuare [00:09:21]: Mm. Men hur rör du dig? Du sa det här att du rör dig väldigt lokalt 
där, men hur, hur rör du dig i stan? 
 
Talare [00:09:31]: Jag går faktiskt väldigt mycket. 
 
Intervjuare [00:09:32]: Mm. 
 
Talare [00:09:33]: Det finns ju spårvagnar och bussar och såhär och, ja, man har ju lärt sig 
liksom, jag inte så bra när det kommer till namn på ställen, så jag kan ju inte läsa 
hållplatserna, men man lär ju sig vilka spårvagnar och så man ska ta för, till de ställena man 
brukar gå, liksom. Om jag ska ta mig till Järntorget eller skogen, eller nej, inte skogen, vad 
heter den? 
 
Intervjuare [00:09:51]: Tänker du på Slottsskogen? 
 
Talare [00:09:52]: Slottsskogen, exakt. 
 
Intervjuare [00:09:53]: Ja, mm. 
 
Talare [00:09:54]: [skrattar 00:09:54] Det finns bara en skog här i stan. 
 
[båda skrattar 00:09:56] 
 
Intervjuare [00:09:57]: Ja. 
 
Talare [00:09:58]: Och samma med Chalmers. Men jag väljer att gå, för jag tycker att det är, 
speciellt på morgonen då, att det är väldigt mycket rus. Ska jag sitta och vänta på 
spårvagnarna och såhär, det har inte riktigt jag tålamodet för. 
 
Intervjuare [00:10:10]: Mm. 
 
Talare [00:10:11]: Men så det händer, till exempel nu, varje dag, när jag går till Chalmers, då 
går jag av vid centralstationen, jag går här längs vattnet, upp igenom en, förbi Domkyrkan, 
och sen upp genom, jag vet inte vad den här lilla parken heter där. Men så du kommer upp 
till Vasaplatsen sen och sen hela vägen upp då. 
 
Intervjuare [00:10:31]: Mm. 
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Talare [00:10:31]: Till Chalmers. 
 
Intervjuare [00:10:32]: Mm. 
 
Talare [00:10:33]: Och samma med Järntorget, så kan jag gå längs vattnet då, vid Stenpiren, 
tills jag kommer dit, jag tycker Göteborgs stad är väldigt fin att gå. 
 
Intervjuare [00:10:39]: Mm. Men jag tänkte just fråga det, hur, vad du tycker om det, när du 
går. 
 
Talare [00:10:44]: Ja, jag tycker det är väldigt fint. Och det, Stenpiren har blivit väldigt fin nu 
när de har byggt om där, tycker jag, det var ganska tråkigt att gå förbi där innan. 
 
Intervjuare [00:10:49]: Mm. 
 
Talare [00:10:50]: Då tog man nån omväg genom området däruppe. 
 
Intervjuare [00:10:52]: Mm. 
 
Talare [00:10:53]: Men nu är det jättefint, faktiskt. 
 
Intervjuare [00:10:55]: Mm. Går du när det regnar också? 
 
Talare [00:10:57]: Ja, det gör jag faktiskt. Jag ångrar det varje gång efteråt, för jag kommer 
tillbaka eller dit fram genomblöt och grejer. Men jag, jag gick även när jag skulle till 
högstadiet. Då kunde jag ta bussen, men jag valde att gå 45 minuter varje dag istället. Även 
om det regnade och så, för att jag, jag har inte riktigt tålamodet att stå på bussen, och bland 
folk och grejer. 
 
Intervjuare [00:11:17]: Mm. 
 
Talare [00:11:17]: Det är skönare att gå. 
 
Intervjuare [00:11:18]: Mm. Vart var det, var det här i stan du gick 45 minuter? 
 
Talare [00:11:22]: Nej, då var det från Lilleby då, där jag var. Så gick jag till Trulsegårdsskolan 
då, den var ganska nybyggd då. 
 
Intervjuare [00:11:29]: Mm. Det var där bussen gick liksom? 
 
Talare [00:11:33]: Ja, då gick 25:an, var det då, som gick där, från Lillebyvägen till 
Trulsegården då. 
 
Intervjuare [00:11:38]: Mm. 
 
Talare [00:11:39]: Men jag gick istället, genom skogen där. 
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Intervjuare [00:11:41]: Okej. 
 
Talare [00:11:39]: Kom ut vid Zenith. 
 
Intervjuare [00:11:42]: Ja, det låter härligt, tycker jag. 
 
Talare [00:11:43]: Ja, det var, det var bara en morgon, eller ja, det har vart några såhär, det 
är lite ruskiga, regniga dagar. 
 
Intervjuare [00:11:49]: Mm. 
 
Talare [00:11:49]: Men det var en morgon, då var jag själv, väldigt tidigt, och så stod det tre 
älgar på ängen, i dimman där. Det var lite läskigt, tycker jag. 
 
Intervjuare [00:11:56]: Mm. 
 
Talare [00:11:57]: Det var lite obehagligt. Men det hände bara en gång. 
 
Intervjuare [00:12:00]: Och de stack, eller? 
 
Talare [00:12:01]: Nej, de var ändå, några meter ifrån, liksom, det, så de såg nog inte mig, 
men... 
 
Intervjuare [00:12:06]: Nej. 
 
Talare [00:12:07]: Jag såg dem. 
 
Intervjuare [00:12:08]: Ja. 
 
[båda skrattar 00:12:08] 
 
Intervjuare [00:12:09]: Mm. Men vilka ställen är det du går till i stan, eller var brukar du gå? 
 
Talare [00:12:15]: Ja, jag har alltid haft en runda sen gymnasiet, och såhär lite efteråt, då vi, 
vi går in till stan och så äter vi sushi vid Supersushi. Kanske tar med oss på sommaren till 
Trädgårdsföreningen och äter där. Och sen går vi upp genom Kompassen, där låg Sci-fi 
bokhandeln där innan, till vänster, men nu är den flyttad till Domkyrkan då. Så då har vår 
rutt ändrats, så att vi går från Kompassen ner till Domkyrkan, går till Sci-fi bokhandeln och 
kollar på nya spel och böcker. Sen kanske vi går lite längre upp och tittar i Webhallen, som 
låg där också innan, men nu är den flyttad till Nordstan. Och det är vår standardrutt som vi 
går varje gång. 
 
Intervjuare [00:12:52]: Ja. 
 
Talare [00:12:52]: Och efter det så känner vi efter, är vi klara eller ska vi ta en fika, liksom. 
 
[båda skrattar 00:12:56] 
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Talare [00:12:57]: Men nu har det blivit lite mer att man promenerar, jag har också börjat, 
promenerar vid, man går till Stenpiren. Och så tar man den här lilla Älvsnabben över till 
Eriksberg och går längs vattnet där, för det är ju jättefint där, det området. 
 
Intervjuare [00:13:10]: Mm, mm. 
 
Talare [00:13:11]: Undrar lite hur mycket lägenheterna kostar där. 
 
Intervjuare [00:13:13]: [skrattar lite 00:13:13] 
 
Talare [00:13:13]: Det är ett väldigt fint område. 
 
Intervjuare [00:13:14]: Mm. Är det, är det för att just gå där som du åker dit? 
 
Talare [00:13:18]: Ja, precis. Jag tycker om att gå väldigt mycket. 
 
Intervjuare [00:13:20]: Mm. 
 
Talare [00:13:21]: Så det, och det brukar mina kompisar också göra. 
 
Intervjuare [00:13:25]: Mm. 
 
Talare [00:13:25]: Det är ganska kul, jag gick med en klasskamrat häromdan, som också är 
från Göteborg och är uppvuxen i Frölunda. Men istället för att ta spårvagnen från Chalmers 
till Centralen, så gick vi då den vägen jag sa innan. Och han var så chockad såhär, åh, var är vi 
nu och var är vi nu? Jag tyckte, det här är ju, vi är ju fortfarande i centrum i Göteborg, klart 
man vet var man är. 
 
Intervjuare [00:13:46]: [skrattar till 00:13:46] 
 
Talare [00:13:46]: Ja, men jag antar att alla går väl inte så ofta. 
 
Intervjuare [00:13:48]: Mm, nej. 
 
Talare [00:13:49]: Tar nog spårvagnen. 
 
Intervjuare [00:13:50]: Mm, just det. Jag måste bara fråga, du sa det här sushistället, var 
ligger det? 
 
Talare [00:13:55]: Det ligger, när man går från Brunnsparken till Kompassen där, så ligger 
den i en av gränderna. 
 
Intervjuare [00:14:00]: Mm. 
 
Talare [00:14:01]: Där. 
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Intervjuare [00:14:02]: Okej, mm. 
 
Talare [00:14:03]: Om du vet var jag menar. 
 
Intervjuare [00:14:04]: Inte så exakt att, ja, just det, det stället. Men jag vet gränderna 
ungefär. 
 
Talare [00:14:07]: Mm, precis. 
 
Intervjuare [00:14:08]: Men det är nåt, det är nåt som ni gillar liksom? 
 
Talare [00:14:10]: Ja, ja, man får mest för pengarna där. 
 
Intervjuare [00:14:12]: Jaha, okej. 
 
Talare [00:14:12]: Sushi, det är stora bitar och för ett litet pris. 
 
Intervjuare [00:14:15]: Jaja, jag tänkte om det var liksom, det här ska alla känna till. [skrattar 
00:14:19] 
 
Talare [00:14:19]: Ja, alltså, ja, det är väl det, jag tycker att det är jättebra. 
 
Intervjuare [00:14:23]: Ja, mm. 
 
Talare [00:14:24]: Och det var så att de tog bara kontanter innan, så det var det enda gången 
jag tog ut kontanter. Jag hatar att ha kontanter på mig, det är det värsta jag vet. 
 
Intervjuare [00:14:30]: Ja. 
 
Talare [00:14:31]: Men nu tar de Swish, så det är lugnt. 
 
Intervjuare [00:14:31]: Ja, vad bra. 
 
[båda skrattar 00:14:33] 
 
Intervjuare [00:14:35]: Okej. Men är det några platser som du känner är viktiga för dig, 
liksom? 
 
Talare [00:14:43]: I centrum, tänker du då? 
 
Intervjuare [00:14:44]: Överhuvudtaget i stan, i Göteborg. 
 
Talare [00:14:46]: Ja, Trädgårdsföreningen gillar jag väldigt mycket. 
 
Intervjuare [00:14:48]: Mm. 
 
Talare [00:14:49]: Jag tycker det är väldigt fint att gå vid vattnet där, och se ibland träden då, 
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som hänger över vattnet då, lite ankor och sådär. Sen kan det vara ganska mycket folk också, 
men som tur är så, som deltidsarbetslös ska jag säga, som student då [skrattar till 00:15:02], 
så kan jag gå där, ja, perioder när det inte är så mycket folk. Och då är det väldigt fint. Sen 
tycker jag faktiskt, jag är sällan där, men Botaniska är också väldigt fint. 
 
Intervjuare [00:15:16]: Mm. 
 
Talare [00:15:16]: Jag har faktiskt inte varit där alls i sommar, det ångrar jag. 
 
Intervjuare [00:15:20]: Mm. 
 
Talare [00:15:20]: Men det, det är ett väldigt fint ställe. 
 
Intervjuare [00:15:21]: Mm. Har du varit, tycker du, i hela Göteborg? 
 
Talare [00:15:26]: Nej, det kan jag inte påstå. Jag är nog mest i centrum, när det kommer till 
Göteborg. Om man skulle åka ner mot Tuve så har jag nog bara varit där en gång, tror jag, jag 
skulle hälsa på en kompis förra sommaren. Men, nej, jag är nog väldigt i centrum. Det är ju, 
om jag går ner, ner mot, jag vet inte vad det, Masthugget? Nej, inte Masthugget. Gud, vad 
heter det? Alltså, jag vet inte ens vad det heter [skrattar till 00:15:51]. När man kommer till 
Järntorget, så kan man åka förbi till... 
 
Intervjuare [00:15:56]: Menar du Majorna, eller? 
 
Talare [00:15:57]: Ja, Majorna, tack. 
 
Intervjuare [00:15:59]: Mm. 
 
Talare [00:15:59]: Det var nånting på m. Satt här Mölndal, Mölnlycke satt jag och bocka av. 
 
Intervjuare [00:16:01]: Ja, just det. 
 
Talare [00:16:01]: Majorna, där har jag inte varit så mycket alls. 
 
Intervjuare [00:16:05]: Mm. 
 
Talare [00:16:06]: Jag har varit där en gång under gymnasietiden, och gick och käkade en 
hamburgare med en kompis. De hade skagenröra i, tydligen. 
 
Intervjuare [00:16:13]: Mm. 
 
Talare [00:16:13]: Skulle vara väldigt god. 
 
Intervjuare [00:16:14]: Mm. Så ni åkte bara för att äta den hamburgaren? 
 
Talare [00:16:16]: Ja. 
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Intervjuare [00:16:16]: Ja. 
 
[båda skrattar 00:16:17] 
 
Intervjuare [00:16:18]: Okej. Var det värt det? 
 
Talare [00:16:18]: Ja, det var det faktiskt. Det var väldigt gott. 
 
Intervjuare [00:16:20]: Ja. 
 
Talare [00:16:20]: Jag hade aldrig ätit hamburgare med skagenröra i. 
 
Intervjuare [00:16:22]: Nej, inte jag heller. 
 
Talare [00:16:22]: Det var gott. 
 
Intervjuare [00:16:23]: Ja. [skrattar 00:16:23] Men andra stadsdelar, tänker jag. Om man 
tänker söderut eller norrut, alltså österut och så. Har du varit nåt i de delarna? 
 
Talare [00:16:32]: Alltså jag är väldigt dålig på geografi, har du namn på dem? [skrattar till 
00:16:35] 
 
Intervjuare [00:16:35]: Nej, jag tänker, jag tänker allt ifrån, alltså, Askim, Hovås och sen 
Örgryte, Härlanda, Bergsjön, Kortedala, Angered. 
 
Talare [00:16:43]: Mm. Jag har nog varit där, men jag, det är inget som jag själv tar mig till så. 
 
Intervjuare [00:16:47]: Nej. 
 
Talare [00:16:47]: För det har varit när man åker med föräldrarna. Partille har jag varit. 
 
Intervjuare [00:16:50]: Mm. 
 
Talare [00:16:51]: Om det räknas fortfarande som Göteborgs kommun. 
 
Intervjuare [00:16:52]: Nej, det är ju faktiskt en egen kommun. 
 
Talare [00:16:54]: Ja, men då så. 
 
Intervjuare [00:16:54]: Ja, ja, ja. 
 
Talare [00:16:55]: Ja. 
 
Intervjuare [00:16:56]: Mm. Då är det när ni har gjort turer liksom, eller? 
 
Talare [00:16:59]: Ja. För Partille har det varit, vi har en kompis som är där, så det kan bli en 
lite lång rutt dit då. 
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Intervjuare [00:17:03]: Mm. 
 
Talare [00:17:04]: Men det, det blir ju inte så ofta. 
 
Intervjuare [00:17:06]: Nej. 
 
Talare [00:17:06]: För det, man måste ju byta buss två gånger. 
 
Intervjuare [00:17:07]: Mm. Hur skulle du, om du skulle beskriva Göteborg som stad? 
 
Talare [00:17:16]: Typisk hamnstad, kanske, jag vet inte. Det har ju mycket historia, det har 
jag ju sett när jag har varit här på Stadsmuseet. [skrattar till 00:17:24] 
 
Intervjuare [00:17:24]: Mm. 
 
Talare [00:17:25]: Men jag tycker det är väldigt mycket såhär gamla byggnader här i 
centrum, tycker jag är väldigt fint. Man går, och vid vattnet då just vid kanalen, tycker jag är 
fint. Jag vet inte. En stad med gamla byggnader vid vattnet kanske, om jag skulle beskriva 
Göteborg. 
 
Intervjuare [00:17:45]: Mm. Varför ska man bo här? 
 
Talare [00:17:49]: Åh. Jag vet inte, jag har inte bott på så många andra ställen, så jag kan 
nästan inte tänka mig det. Jag bodde ju i Dublin i sommar, och jag tyckte mest det var som 
Göteborg fast skitnare. Så att det var inte alls lika fint, tycker jag. Och det var, det var inte 
alls lika bra lokaltrafik, så det är ju ett plus till Göteborg, kan jag säga. 
 
Intervjuare [00:18:04]: Mm. 
 
Talare [00:18:08]: Ja. 
 
Intervjuare [00:18:09]: Skulle du rekommendera nån, om du känner nån i Sverige som, eller 
nån nånstans som ville flytta till Göteborg? 
 
Talare [00:18:15]: Ja, absolut. Det är ju klart jag skulle göra. 
 
Intervjuare [00:18:18]: Mm. 
 
Talare [00:18:20]: Jag tycker det är lätt att ta sig till olika ställen och det är väldigt bred, finns 
mycket att göra. 
 
Intervjuare [00:18:23]: Mm. 
 
Talare [00:18:26]: Men nu är jag inte så insatt i bostadsmarknaden. 
 
Intervjuare [00:18:29]: Mm. 
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Talare [00:18:30]: Jag har bara hört att priserna går upp, så. 
 
Intervjuare [00:18:31]: Mm. 
 
[båda skrattar till 00:18:32] 
 
Intervjuare [00:18:32]: Mm, just det. Hur tänker du själv kring det? Var vill du bo? 
 
Talare [00:18:38]: Jag vet inte. Jag skulle nog vilja bo lite mer i centrum. Det finns ju 
studentlägenheter här, Eriksberg, Lindholmen där. Och nära Chalmers och såhär. Men jag 
har det ganska bra med mamma just nu. 
 
Intervjuare [00:18:49]: Mm. 
 
Talare [00:18:49]: Så jag har ingen brådska. Men jag har väl inga planer på att inte bo i 
Göteborg, för tillfället. Stockholm lockar mig också, kanske, där skulle jag vilja prova att bo 
en period, men. 
 
Intervjuare [00:19:02]: Mm. 
 
Talare [00:19:04]: (?) Göteborg. 
 
Intervjuare [00:19:07]: Du tror ändå att det, eller Göteborg, det känns som att du kan tänka 
dig att leva i Göteborg, liksom. 
 
Talare [00:19:11]: Ja. 
 
Intervjuare [00:19:12]: Ja. 
 
Talare [00:19:12]: Ja, det tror jag. 
 
Intervjuare [00:19:13]: Mm. 
 
Talare [00:19:13]: Alla mina kompisar är här, och. 
 
Intervjuare [00:19:15]: Mm. Upplever du att det är en segregerad stad? 
 
Talare [00:19:23]: Naej, kan du definiera segregerad? 
 
Intervjuare [00:19:24]: Alltså, att det bor, människor bor i vissa stadsdelar som har väldigt, 
liksom, kanske, till exempel, utländsk bakgrund eller sämre ekonomiska villkor. Och sen bor 
det i andra stadsdelar, där det inte finns, alltså, där det är tvärtom helt och hållet, och så 
möts man inte, eller. 
 
Talare [00:19:41]: Ja. Ja, det skulle jag säga. Det är inget som jag själv känner att jag 
upplever, och jag tycker att Lilleby är ett väldigt fint ställe och det, så det är nog ganska 
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privilegierat att bo där kanske, om man ska, och så. Och sen kunde man ju se, under valet 
som var sist, då kollade jag på nätet vad folk röstade, och så kan man också kolla vad folk 
tjänade i de här områdena såhär, i genomsnitt. Och det var ju en stor skillnad här mellan 
många områden, verkligen. 
 
Intervjuare [00:20:07]: Mm. 
 
Talare [00:20:11]: Ja. De, de flesta då en 20 plus och såhär, och vissa låg vid 40. Och så 
kollade man i Biskop till exempel, och då var det 12. 
 
Intervjuare [00:20:20]: Mm. 
 
Talare [00:20:20]: Och det är ju, ja. 
 
Intervjuare [00:20:21]: Mm. 
 
Talare [00:20:22]: Så, ja, det skulle jag säga. 
 
Intervjuare [00:20:23]: Mm. 
 
Talare [00:20:24]: Absolut. 
 
Intervjuare [00:20:24]: Mm. Ja, har du några tankar om det? 
 
Talare [00:20:27]: Ja, jag tycker det är jätte, det är ju inte alls bra, absolut inte. Och det är ju 
jättetråkigt, men, ja. Jag vet inte, jag är inte så jätteinsatt för hur man ska, vad man ska göra. 
Men det är jättetråkigt. 
 
Intervjuare [00:20:44]: Mm. Det här begreppet göteborgsanda, säger det dig nånting? 
 
Talare [00:20:51]: Nej. 
 
Intervjuare [00:20:51]: Känner du till det, eller? 
 
Talare [00:20:53]: Nej, det gör jag nog inte. 
 
Intervjuare [00:20:54]: Nej. Det ringer inga, eller du har inte liksom, det är inget sådär bara, 
ja, just det? Eller vad tänker du på när jag säger göteborgsanda? [skrattar 00:21:01] 
 
Talare [00:21:01]: Mm, jag vet inte, det låter som nån typisk såhär fotbollsgrej, kanske. Jag 
vet inte. [skrattar 00:21:08] 
 
Intervjuare [00:21:08]: Mm. Nej, men för att det är ju, om jag bara snabbt ska, hur man 
brukar prata om det, så kan man se det på två sätt. Att dels handlar kanske om just det här 
med liksom goa, glada Göteborg, att det finns en liksom gemenskap, med fotbollssupportrar 
och annat. Men också det här att man har liksom jobbat mycket med att korta vägarna 
mellan politik och näringsliv. Och kanske liksom åt korruptionshållet till och med att man 
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väljer sin kompis för ett uppdrag eller nåt, för det går lite snabbare, och så får man saker 
gjorda och lite så, brukar det definieras. 
 
Talare [00:21:48]: Okej. Så... 
 
Intervjuare [00:21:49]: Fast det kan vara på olika sätt, alltså, det finns ingen liksom, det är 
inget ord, det står nog inte i en ordbok. Utan det, men det är inget som du har? 
 
Talare [00:22:00]: Nej. 
 
Intervjuare [00:22:00]: Stött på, eller? Nej. 
 
Talare [00:22:01]: Nej. Det skulle jag inte kunna. 
 
Intervjuare [00:22:03]: Nej. Har du nån sån att du politiskt funderar på saker, eller kring? 
 
Talare [00:22:12]: Det är ju när valet närmar sig, då sitter man och funderar och grubblar 
såhär. Jag är ju, jag hoppar alltid mellan och slutar i sista sekund. Och man är ju så förvirrad. 
 
Intervjuare [00:22:20]: Mm. 
 
Talare [00:22:20]: Den ena säger en sak, och... 
 
Intervjuare [00:22:22]: Mm. Men det är inte nåt, menar jag, som du har vart liksom 
engagerad i? 
 
Talare [00:22:25]: Nej, nej, det har jag inte, det har jag inte. 
 
Intervjuare [00:22:27]: Nej. Det, nu ska vi se här. 
 
Talare [00:22:32]: Jag skulle kanske kunna tillägga det, när det kommer till segregerat, att jag 
tyckte det var ganska vanligt, tydligt när jag gick i skolan då, att föräldrarna jobbade hela 
dagarna och såhär och kom hem sent. Och jag tror majoriteten jobbade på Volvo där också. 
 
Intervjuare [00:22:45]: Mm. 
 
Talare [00:22:45]: Jag vet inte om det... 
 
Intervjuare [00:22:46]: Mm. Men är det området där du, eller den skolan, bor man mest 
liksom i villor däromkring, eller? 
 
Talare [00:22:54]: Ja, precis. Det är mest bara villor. Och det ligger ju, jag tror Lilleby ligger i 
Torslanda. 
 
Intervjuare [00:23:01]: Mm. 
 
Talare [00:23:01]: Eller om det är delat. Ja. Och många jobbar ju där på Volvo, för det ligger 
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ju där ju. 
 
Intervjuare [00:23:08]: Mm. 
 
Talare [00:23:08]: Så de åker dit och, hårt arbete för föräldrar. 
 
Intervjuare [00:23:11]: Mm, mm. 
 
Talare [00:23:12]: Beskriver man ju det som. 
 
Intervjuare [00:23:13]: Mm, just det. Jag tänkte på att du sa Biskop sådär, är det, för det 
ligger ju också i Västra Hisingen. Är det ett område som man, som du, kommer man förbi där 
när man bor där du bor, eller? 
 
Talare [00:23:12]: Nej. För Svart express går ju direkt från Skra Bro då, i Torslanda/Björlanda, 
det ligger vid gränsen där. 
 
Intervjuare [00:23:35]: Mm. 
 
Talare [00:23:35]: Till Amhult, nej, inte Amhult, ja, det gör det ju också, men. [skrattar till 
00:23:38] 
 
Intervjuare [00:23:38]: Mm. 
 
Talare [00:23:39]: Från Skra Bro till Hjalmar Brantingsplatsen. 
 
Intervjuare [00:23:42]: Mm, mm. 
 
Talare [00:23:44]: Sen, det har väl hänt om man går lite längre bort på Hisingen då. 
 
Intervjuare [00:23:46]: Mm. 
 
Talare [00:23:47]: Kanske däruppe vid Capio och så vidare, att man kommer dit. Men annars, 
nej, aldrig. 
 
Intervjuare [00:23:52]: Mm. Kan du säga tre bra saker med Göteborg? 
 
Talare [00:23:57]: Mm, ja. Jag tycker det är ju väldigt fint. 
 
Intervjuare [00:24:01]: Mm. 
 
Talare [00:24:01]: Det har jag ju sagt några gånger nu. [skrattar 00:24:02] 
 
Intervjuare [00:24:02]: Mm. 
 
Talare [00:24:03]: Det har, lätt att ta sig överallt med lokaltrafiken, tycker jag. Hm. Det finns 
mycket att göra, kanske. 
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Intervjuare [00:24:18]: Mm. Vad tänker du på då som, att du gör? 
 
Talare [00:24:23]: Alltså, det har jag, det är väldigt sällan man ska leta efter aktiviteter eller 
sånt att göra, att det inte finns nånting här. Det finns ju, det är bara att söka på Google Maps 
så finns det ju nåt som slår. Men jag tror, vad jag tycker mest om med Göteborg, det är för 
att jag har mina vänner här och sånt. 
 
Intervjuare [00:24:37]: Mm. Finns det nån, skulle du kunna säga tre dåliga saker med 
Göteborg? 
 
Talare [00:24:47]: Mm, det skulle jag nog om jag får lite mer betänketid här. 
 
Intervjuare [00:24:52]: Eller nån dålig? [skrattar 00:24:53] Om du kommer på nån. 
 
Talare [00:24:54]: Ja, alltså, det är ju ganska slaskigt under vintern, så blir det ju mycket slask 
och grått och tråkigt såhär. Men det hör ju lite, jag tycker, det har ju blivit såhär att det har 
lite med charmen också ju, såhär, Göteborg är grått på vintern då. 
 
Intervjuare [00:25:07]: Mm. 
 
Talare [00:25:08]: Ja. Nja. 
 
Intervjuare [00:25:21]: Mm. Ja, men om du tänker framåt i 10 eller 50 år, säger vi. Hur, vad 
tror du stan är då? Har du funderat på det nån gång? 
 
Talare [00:25:30]: Ja, jag har funderat på det. Pappa tog hem en almanacka en gång, och så 
visade såhär bilder från tidigt 1900-tal. Och Järntorget, det var bara grus och såna saker där. 
Det får mig att fundera såhär, oj, hur kommer det se ut här i framtiden? Men jag är nog inte 
riktigt kreativ för att få fram en bild på hur det kommer se ut. 
 
Intervjuare [00:25:49]: Mm. Har du nån, hur du skulle vilja att det, vad som har hänt, eller? 
 
Talare [00:26:01]: Nja. Jag har ju en liten, av en dröm att det skulle vara mindre trafik i 
Göteborg, att mindre bilar och att folk går mer, cyklar mer. Och kanske bara endast har 
spårvagnar eller bussar som går. Det är ju lite av min drömbild. Lite grönare Göteborg. 
 
Intervjuare [00:26:23]: Mm. 
 
Talare [00:26:25]: Det hade varit, gjort det roligare att gå här också, tycker jag. 
 
Intervjuare [00:26:27]: Mm. Vad tror du om möjligheterna för det, då? 
 
Talare [00:26:30]: Det tror jag blir bra. Det, jag tror det finns goda omständigheter till det, 
faktiskt. 
 
Intervjuare [00:26:40]: Mm. 
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Talare [00:26:45]: Ja. 
 
Intervjuare [00:26:45]: Mm. Jag tänkte på, också, så blev jag nyfiken, du sa det här med att ni 
gick till Sci-fi bokhandeln mycket. 
 
Talare [00:26:54]: Mm. 
 
Intervjuare [00:26:54]: Är det ett intresse du har? 
 
Talare [00:26:56]: Ja, precis. Fantasy och science fiction, det älskar jag. Och många av mina 
kompisar, vi är lite nördiga sådär, så. Vi tycker det är roligt. Och, ja, även har lite intresse till 
manga och sånt, också haft, japansk litteratur. 
 
Intervjuare [00:27:12]: Mm. Vad, vad gör man då, höll jag på att säga, eller? [skrattar till 
00:27:15] 
 
Talare [00:27:16]: Vilket av dem? 
 
Intervjuare [00:27:17]: Men både och. Eller hur, hur yttrar sig intresset liksom? 
 
Talare [00:27:22]: Mm, ja, vi går dit och så pratar vi om böcker vi läst och kan rekommendera 
till varandra. Och så pratar vi om nya böcker som kommit, och sen oftast så brukar vi faktiskt 
inte köpa saker där, vi går mest bara dit för att prata och titta runt. Och sen kanske vi lyssnar 
på ljudböckerna själva, hemma. Eller, ja, det är ganska dyrt, tycker jag. Jag är ganska snål av 
mig, såhär. 
 
Intervjuare [00:27:45]: Mm. 
 
Talare [00:27:46]: Men sen så har vi kanske nån blogg eller liknande, där vi lägger upp bilder 
på böcker och såhär som vi pratar om och så. 
 
Intervjuare [00:27:53]: Mm. Men finns det även liksom, för du sa det här att, man kan hitta 
saker att göra och sånt här. Är det, finns det liksom händelser som är kopplade till det 
intresset? 
 
Talare [00:28:04]: Det är mycket möjligt. Jag har inte letat efter nåt sånt. 
 
Intervjuare [00:28:07]: Nej. 
 
Talare [00:28:08]: Eller kollat så noga på det. För just, jag håller väl det intresset bland mina 
kompisar, och sen har jag ett annat intresse så kanske jag har andra kompisar som jag, 
brukar, det är sällan man blandar, tycker jag. Eller jag brukar inte blanda så ofta. 
 
Intervjuare [00:28:25]: Vad sa du, du brukar inte blanda kompisar? 
 
[talar samtidigt 00:28:28] 
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Talare [00:28:28]: Ja, om jag, till exempel, om jag har några som jag pluggar med på 
Göteborgs Universitet. 
 
Intervjuare [00:28:30]: Mm, ja, just det. 
 
Talare [00:28:31]: Du vet, då umgås jag med dem där. 
 
Intervjuare [00:28:33]: Mm, jag fattar, mm. 
 
Talare [00:28:34]: Mm. 
 
Intervjuare [00:28:35]: Men vad gör du när du går ut, liksom? På dag, på kvällar, eller? 
 
Talare [00:28:40]: Träffar kompisar, det är... 
 
Intervjuare [00:28:41]: Ja, typ på, på lokal liksom, eller? 
 
Talare [00:28:44]: Ja. 
 
Intervjuare [00:28:45]: Eller är det? Jag tänker om du går på konserter eller om du är på 
teatern, eller vad, vad gör man? [skrattar till 00:28:51] Vad gör du? 
 
Talare [00:28:53]: Nej, jag brukar inte göra det så ofta. Vi brukar oftast gå hem till någon, och 
så hänger vi. Kanske äter chips tillsammans, kollar film och spelar spel. 
 
Intervjuare [00:29:00]: Mm. 
 
Talare [00:29:01]: Eller om vi går ut och tar en öl kanske, bara. 
 
Intervjuare [00:29:03]: Mm. 
 
Talare [00:29:03]: Jag brukar inte gå till klubbar direkt, eller så. 
 
Intervjuare [00:29:04]: Mm. 
 
Talare [00:29:07]: Går till Andra Lång. 
 
Intervjuare [00:29:08]: Mm. 
 
Talare [00:29:09]: Tar en öl där. Men jag tycker det är ganska, det är rätt mycket folk där, 
svårt att hitta sittplats och högljutt och så, så. 
 
Intervjuare [00:29:15]: Mm. 
 
Talare [00:29:16]: Jag trivs bättre hemma. [skrattar 00:28:17] 
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Intervjuare [00:29:16]: Mm. Ja, men vad bra. Ska vi se vad klockan har blivit här. Hur… vad 
skulle jag säga? Kan du beskriva det här med att åka liksom, om du skulle åka på, alltså om 
du skulle röra dig utanför din vanliga, dina vanliga... 
 
Talare [00:29:41]: Ja. 
 
Intervjuare [00:29:41]: Vart skulle du ta dig då? 
 
Talare [00:29:43]: Ut från min lilla bubbla. 
 
Intervjuare [00:29:45]: Ja. 
 
Talare [00:29:46]: I Göteborg tänker du då? 
 
Intervjuare [00:29:47]: Mm. 
 
Talare [00:29:48]: Nej, då hade jag väl tagit en rutt, eller åkt ner till Majorna. Tittat efter lite 
mera, kanske. Saltholmen har jag nog inte riktigt varit så ofta, eller alls. Jag vet inte, det finns 
ju badställe där, precis innan, eller om det är i Saltholmen, jag vet inte. 
 
Intervjuare [00:30:06]: Badställe? 
 
Talare [00:30:07]: Ja. 
 
Intervjuare [00:30:07]: Ja, mm. 
 
Talare [00:30:07]: För vanligtvis så är jag ju i, det finns ju, i Torslanda finns det ju 
Lillebybadet, och Sillvik, där de badar. Men, ja, Sisjön kan man också gå till. 
 
Intervjuare [00:30:19]: Mm. 
 
Talare [00:30:20]: Nja, jag vet inte. Mölnlycke har jag också åkt till nu i sommar, och det är 
lite utanför var jag brukar vara, så. 
 
Intervjuare [00:30:26]: Mm, mm. 
 
Talare [00:30:27]: Ja, för att bada. 
 
Intervjuare [00:30:27]: Mm. Föredrar du att bada i havet, eller i? 
 
Talare [00:30:33]: Sjö. 
 
Intervjuare [00:30:33]: Sjö? 
 
Talare [00:30:34]: Ja, det tycker jag om ganska mycket. 
 
Intervjuare [00:30:34]: Mm. 
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Talare [00:30:38]: Vet inte varför. 
 
Intervjuare [00:30:39]: Mm. Nej, det är lite ovanligt när man är uppvuxen precis vid havet, 
som du är. 
 
Talare [00:30:43]: Ja, men jag tror det är för att det brukar vara mycket mer folk när jag 
kommer till, ja, vid havet då. 
 
Intervjuare [00:30:47]: Mm. Har du, har du varit i skärgården nånting? Alltså... 
 
Talare [00:30:55]: I Göteborg? 
 
Intervjuare [00:30:56]: Ja. 
 
Talare [00:30:56]: Nej, det tror jag inte. Eller vad är skärgården liksom? 
 
Intervjuare [00:30:59]: Jo, antingen Öckerö och öarna där, eller de här Styrsö, Brännö som 
ligger i, utanför Saltholmen där. 
 
Talare [00:31:06]: Mm. Nej, jag har varit ute på öarna i Torslanda där, har jag varit några 
gånger. Men inte så ofta. Vi hade faktiskt, ja, vi har oftast haft en båt i alla år. 
 
Intervjuare [00:31:21]: Mm. 
 
Talare [00:31:22]: Nu har vi inte det, för han bor ju inte hemma och han orkar inte ta hand 
om den. 
 
Intervjuare [00:31:24]: Mm. 
 
Talare [00:31:27]: Men istället för att bada där vid Sillvik och så, så det är ju så mycket folk, 
så tar jag oftast båten ut, bland lite stenar där. 
 
Intervjuare [00:31:33]: Mm. 
 
Talare [00:31:33]: Och så tar jag med en engångsgrill med familjen, och så badar vi och 
grillar. 
 
Intervjuare [00:31:37]: Mm. Kan du åka själv med den då, eller? 
 
Talare [00:31:39]: Jag har aldrig gjort det, nej. 
 
Intervjuare [00:31:40]: Mm. 
 
Talare [00:31:41]: Men man fick väl prova på när pappa stod bredvid, liksom. 
 
Intervjuare [00:31:44]: Mm. 
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Talare [00:31:44]: När man var mindre men... 
 
Intervjuare [00:31:44]: Mm. 
 
Talare [00:31:46]: Jag tappade intresset för det, liksom. 
 
Intervjuare [00:31:47]: Mm. 
 
Talare [00:31:47]: Jag vill bara gå dit och bada och läsa min bok. 
 
Intervjuare [00:31:48]: Mm. På somrarna är det också att du är mest i, där? 
 
Talare [00:31:54]: Mm. 
 
Intervjuare [00:31:54]: I Lilleby. 
 
Talare [00:31:55]: Precis. 
 
Intervjuare [00:31:56]: Mm. 
 
Talare [00:31:57]: Det, när det är med familjen då, eller så går vi till Slottsskogen eller 
Botaniska trädgården med kompisar då. 
 
Intervjuare [00:32:03]: Mm. 
 
Talare [00:32:04]: De har ju ett litet lusthus där, i Botaniska trädgården, som vi... 
 
Intervjuare [00:32:07]: Mm. 
 
Talare [00:32:07]: Brukar sitta på till emot kvällen då, och dricka lite. 
 
Intervjuare [00:32:09]: Mm, mysigt. 
 
Talare [00:32:11]: Jättemysigt. 
 
Intervjuare [00:32:12]: Om du har nån som kommer och hälsar på från nån annan stad, är 
det, eller från nån annanstans då. 
 
Talare [00:32:16]: Mm. 
 
Intervjuare [00:32:16]: Vad, vart tar du den då? Är det också? 
 
Talare [00:32:20]: Ja, jag har ju en som kommer nu, faktiskt, i slutet av denna månaden, 
oktober. 
 
Intervjuare [00:32:24]: Mm. 
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Talare [00:32:25]: Jag tänkte jag ska ta den lilla rutten som jag brukar gå här, Supersushi, 
Trädgårdsföreningen, sen kanske Järntorget, Stenpiren och sen färjan över till Eriksberg. Om 
de orkar. 
 
Intervjuare [00:32:40]: Mm. 
 
Talare [00:32:41]: Vi får se. 
 
Intervjuare [00:32:41]: Mm. 
 
Talare [00:32:42]: För det, nej, det tycker jag om, att gå och titta lite. 
 
Intervjuare [00:32:46]: Mm. 
 
Talare [00:32:47]: Det bästa sättet att se Göteborg, det är att gå, tycker jag. 
 
Intervjuare [00:32:48]: Mm. Ja, det är ju, absolut. Men hur, kan du säga nåt om hur man 
träffar nya personer? [skrattar till 00:32:46] I stan. 
 
Talare [00:33:01]: Då skulle säga att man söker upp aktiviteter eller, ja, jag träffar ju oftast 
mina via pluggandet eller jobb, eller så vidare. 
 
Intervjuare [00:33:10]: Mm. 
 
Talare [00:33:13]: Eller kanske appar eller liknande, och sånt. Tinder, till exempel. 
 
Intervjuare [00:33:17]: Mm. 
 
Talare [00:33:18]: Det måste ju inte leda till nåt annat heller. 
 
Intervjuare [00:33:20]: Mm. 
 
Talare [00:33:22]: Klubbar, säkert. Om man gick på dem. 
 
[båda skrattar 00:33:24] 
 
Talare [00:33:27]: Det finns ju såna här språkcafé, vet jag, vid, nära Järntorget. 
 
Intervjuare [00:33:32]: Mm. 
 
Talare [00:33:33]: Om man är intresserad av att träffa. De har också studenter och sånt. 
 
Intervjuare [00:33:37]: Mm. Men känner du att du liksom, att det är lätt att, eller känner du 
att du har, att det finns en, hur ska jag säga? Ja, som boende i Göteborg… 
 
Talare [00:33:55]: Mm. 
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Intervjuare [00:33:56]: Känner du dig som en del av Göteborg? 
 
Talare [00:33:58]: Absolut, det gör jag. Och jag tycker att jag träffar folk jag känner överallt. 
 
Intervjuare [00:34:02]: Mm. 
 
Talare [00:34:02]: Men det har ju lite nog med att jag är uppvuxen här och har bott här 
länge. Så man ser ju bekanta från låg- och högstadiet och gymnasiet. Och tidigare jobb och 
sånt där. 
 
Intervjuare [00:34:13]: Mm. 
 
Talare [00:34:14]: Och deras vänner, och så vidare, så det... 
 
Intervjuare [00:34:15]: Mm. Hade du jobbat med nåt annat än som lärarvikarie tidigare, 
eller? 
 
Talare [00:34:22]: Jag stod på bandet i ett halvår, på en underleverantör till Volvo. Men det 
var ju inte så himla socialt, kan jag säga. Sitta där och hosta damm. 
 
Intervjuare [00:34:30]: Mm. 
 
Talare [00:34:31]: Det var inte så kul. 
 
Intervjuare [00:34:31]: Mm. 
 
Talare [00:34:32]: När man kom hem och snöt sig så var det bara grått, då kände jag, nja. 
[skrattar till 00:34:35] 
 
Intervjuare [00:34:35]: Mm. 
 
Talare [00:34:36]: Det här var nog inte riktigt för mig. Men då hade jag bara vikarierat 
litegrann innan, på skolan då. Så efter det halvåret så gick jag tillbaka, och så jobbade jag 
som elevassistent. 
 
Intervjuare [00:34:46]: Mm. 
 
Talare [00:34:46]: På skolan istället. 
 
Intervjuare [00:34:47]: Mm. Och varför kände du att du ville vara med i det här projektet? 
 
Talare [00:34:53]: Ja, jag gick förbi båset på Kulturkalaset och tänkte varför inte. 
 
Intervjuare [00:34:57]: Mm. 
 
Talare [00:34:58]: Sen vet jag inte om jag hade så mycket intressant att säga, men jag tänkte 
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att, ja. 
 
Intervjuare [00:35:03]: Mm. Allas berättelser är intressanta. 
 
Talare [00:35:05]: Jaha. Men det, om det uppskattas liksom såhär, så absolut. 
 
Intervjuare [00:35:10]: Mm. Om 100 år så kan dina släktingar lyssna på vad du... 
 
Talare [00:35:15]: Ja, min fascination till Trädgårdsföreningen och Supersushi, och böcker. 
 
Intervjuare [00:35:18]: Ja, du kanske vill skicka en hälsning. 
 
[båda skrattar: 00:35:21] 
 
Talare [00:35:23]: Ja, jag vet inte vad man skulle säga då, liksom. [skrattar till 00:35:24] 
 
Intervjuare [00:35:25]: Nej. 
 
Talare [00:35:25]: Hoppas det är lika grönt som jag hoppades att det... 
 
Intervjuare [00:35:28]: Ja, just det. 
 
Talare [00:35:28]: Ska vara. 
 
Intervjuare [00:35:29]: Mm. Men är det nånting som du hade tänkt på att du liksom, det här, 
varför pratar vi inte om det här? 
 
Talare [00:35:35]: Just nu? 
 
Intervjuare [00:35:36]: Mm. 
 
Talare [00:35:40]: Nej. Jag var ju lite såhär orolig för att jag skulle själv hitta på nånting att 
säga såhär, och det hade inte så mycket, ja, det skulle vara lite (?). 
 
Intervjuare [00:35:49]: Mm. Hade du, vad skulle du ha sagt då? 
 
[båda skrattar 00:35:53] 
 
Talare [00:35:55]: Ja, jag hade nog bara räknat upp några ställen i Göteborg. 
 
Intervjuare [00:35:58]: Mm. 
 
Talare [00:35:58]: Kanske min rutt, som jag går i centrum här. 
 
Intervjuare [00:36:01]: Mm. 
 
Talare [00:36:05]: Ja, jag vet inte. 
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Intervjuare [00:36:06]: Mm. Men det kändes, det var ungefär som du hade tänkt dig, eller? 
 
Talare [00:36:10]: Ja, eller vad jag hade hoppats på, i alla fall. 
 
Intervjuare [00:36:12]: Mm. Vad bra. Och det är ingenting som du känner att du vill lägga till 
nu? 
 
Talare [00:36:21]: Nej, det tror jag inte. 
 
Intervjuare [00:36:25]: Nej. 
 
Talare [00:36:25]: Förhoppningsvis har vi kvar några äldre byggnader i Göteborg, och inte 
sätter in såhär nya, fina kontor och sånt där. 
 
Intervjuare [00:36:32]: Mm. 
 
Talare [00:36:32]: Det tycker jag är också fint, men kanske inte just i centrum, för här ska det 
se gammaldags ut, tycker jag. 
 
Intervjuare [00:36:37]: Mm. Det som byggs där i närheten av där du bor, är det? 
 
Talare [00:36:42]: Ja, det är ju, vi har ju inte så många gamla byggnader där, det är ju mest 
bara gräs. Så det, jag tycker det är bra att det byggs mycket, då går ju bostadsmarknaden 
upp också. Det är ju bra för mamma. 
 
Intervjuare [00:36:51]: Mm. 
 
Talare [00:36:53]: Men, nej, men där tycker jag det kan byggas på. Men man vill ju såklart ha 
kvar naturen också. Det ska ju vara lite stillsamt där. Men jag tänkte mer här, de bygger ju 
nåt nytt kontor här precis vid bron där, vid Läppstiftet såhär. Det tycker jag, det ser ju 
jättefint ut, men just här från Brunnsparken längs vattnet, då ska det vara gammaldags, 
tycker jag. 
 
Intervjuare [00:37:15]: Mm. Har du tänkt, har du varit involverad, eller vad ska jag säga, följt 
med i det här med hela projektet Västlänken och alla, alla nya stadsdelar? 
 
Talare [00:37:27]: Nej, jag hör mest folk som klagar, och så vidare, men jag har inte körkort 
så jag känner att det angår inte riktigt mig. 
 
Intervjuare [00:37:32]: Nej. 
 
Talare [00:37:32]: Det, det, jag har inte varit jätteinsatt i det, känner jag. 
 
Intervjuare [00:37:35]: Nej. 
 
Talare [00:37:35]: Det kanske man borde vara. 
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Intervjuare [00:37:37]: Men jag bara tänkte om du hade nåt, om du hade ett sånt, om du har 
funderat på det alls, vad det kommer att innebära, eller om det? 
 
Talare [00:37:43]: Nej, jag vet inte riktigt vad det är. Jag hörde om de här, göteborgarnas 
parti, nej, så hette de inte, de hette... 
 
Intervjuare [00:37:49]: Demokraterna. 
 
Talare [00:37:50]: Hette de ju, ja. 
 
Intervjuare [00:37:51]: Mm. 
 
Talare [00:37:51]: De pratade ju väldigt mycket om det, och så har jag hört några som klagar 
och några som säger att det var, ja att det är bra. 
 
Intervjuare [00:37:58]: Mm. 
 
Talare [00:37:59]: Men jag har inte riktigt tagit tiden till att lyssna. 
 
Intervjuare [00:38:01]: Nej. Mm. Ja, men då har jag, känner jag att jag har frågat mina frågor. 
 
Talare [00:38:08]: Jaha. 
 
Intervjuare [00:38:08]: Så om inte du har nånting som känns viktigt att lägga till? 
 
Talare [00:38:14]: Nej. Inte just nu. 
 
Intervjuare [00:38:18]: Nej, nej. 
 
Talare [00:38:18]: Nej. Och inte sen heller, för vi är klara. 
 
[båda skrattar 00:38:20] 
 
Intervjuare [00:38:21]: Jag tackar så hemskt mycket för att du var med. 
 
Talare [00:38:22]: Ja, tack själv. 
 
Intervjuare [00:38:23]: Ja. 
 
 
 
[bandningen slutar] 
 


